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Warszawa  nie  będzie  przyjmować  uchodźców  w  ramach  nowego
programu przesiedlenia w Unii Europejskiej – informuje agencja
PAP powołując się na ministra Mariusza Błaszczaka.

„Nie będziemy deklarować przyjęcia (uchodźców – red.), dlatego
że my już przyjęliśmy Ukraińców, którzy są w Polsce. Dla nas
priorytetem,  najważniejszym  zadaniem  jest  bezpieczeństwo.
Takimi  umotywowanymi  ideologicznie  koncepcjami,  typu
relokacja, przesiedlenie, nie będę narażał Polski i Polaków na
zagrożenia” – powiedział polityk.

Minister  dodał,  że  przesiedlenie  nie  jest  efektywnym
mechanizmem.  Doprowadzi  ono  wyłącznie  do  większej  fali
uchodźсów  zmierzających  do  Europy,  już  nie  tysięcy,  ale
milionów ludzi.

Błaszczak zauważył, że w Polsce jest ponad milion Ukraińców,
których większość to migranci zarobkowi, a częściowo migranci,
którzy zdecydowali się na wyjazd po wybuchu wojny w Donbasie.
W odróżnieniu od muzułmanów, Ukraińcy bardzo dobrze integrują
się w Polsce.

Zdaniem  ministra,  przesiedlenie  uchodźców  nie  stanie  się
efektywnym  mechanizmem,  a  tylko  sprowokuje  nowe  fale
migracyjne z Azji i Afryki do Europu i „spowoduje zagrożenie
dla Polski i Polaków”.
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